

PROTOKOLL

F-TEKNOLOGSEKTIONENS STYRELSEMÖTE

Måndagen den åttonde oktober

Närvarande: Ordförande Erik Halvordsson
Vice ordförande Jens Andersson
Kassör Magnus Jonsson
Sekreterare Per Jacobsson
Sexmästare Amanda Lindeman
SNF-ordförande Elisabeth Tengborn
Farm-ordförande Charlotte Rosslind
Foc-ordförande Jens Samuelsson

§1 Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat.

§2 Info från kommittéer och utskott

GFK (Amanda): Nya möbler skall köpas in till gasquen.

Studielokalsgruppen (Jens): Efter möte med ÄG-fysik har ett förslag utarbetats och ett PM hängts upp på styrets anslagstavla. En grupp med som arbetar med en långsiktig lösning av problemet med studielokaler, bestående av representanter från F, GU och huset skall bildas.

KU (Erik): Det informerades om alkoholtillståndet, förändringen av utbildningen på I. Styret beslutade att Staffan skulle fixa en present till rektorn.

§3 Gurra och Ringhals

Gustav Eklund (FnollK) berättade att Ringhals vill utöka samarbetet med fysikteknologsektionen och är villiga att betala 50 000 kronor för att få informera och hålla föredrag och middagar för F-teknologer. Farm skall med lite hjälp från Gustav skriva ett avtal och förhandla vidare med Ringhals.

§4 Studieokaler

Vikten av att styret/teknologer får vara med och bestämma vilka möbler som skall köpas till de nya studielokalerna diskuterades. Enligt obekräftad uppgift skulle 10 000 kronor vara vad huset är villiga att betala, men styret ansåg att det behövdes mer pengar eftersom studielokalerna skall vara till för både F- och GU-studenter.

§5 Sektionsmötet

Det diskuterades hur mötet gått till och åsikter framkom om att det varit effektivt men kanske lite hafsigt.

§6 Nycklar

Eftersom Gustav från FnollK var närvarande fick han skäll för att FnollK inte lämnat in sina nycklar ännu.

§7 Matgrupp

Eftersom Jonas Sunryd frågat på sektionmötet om det inte borde startas en matgrupp igen och styret bestämde att förslaget skulle läggas ut i news för att se om någon teknolog är intresserad.

§8 Klädskap

Frågan om klädskap som kom upp på mötet skall tas upp på nästa VR-möte.

§9 Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Per Jacobsson
Sekreterare

Justeras

Erik Halvordsson
Ordförande